

## **Protokoll från U-sektionens möte med ledare**

Plats: Bergslätt

Tid: Torsdagen 16 Februari klockan 19:00

Närvarande: Pär, Anna-Stina, Frida, Jonas, Jonas, Kenneth, Hanna, Eva, Mattias, Ulf, Ulf, Sara, Magnus, Paulina, Marcus, Johnny

### **§ 1 Mötets öppnande**

Pär önskar alla välkomman och öppnar mötet.

### **§ 2 Dagordningens godkännande**

Dagordningen läses upp och godkänns av mötet.

### **§ 3 Val av justerare**

Jonas Olsson väljs till justerare av dagens mötesprotokoll.

### **§ 4 Genomgång av föregående mötesprotokoll**

Finns inget tillgängligt.

### **§ 5 Matchdräkter**

Inför kommande säsong så stäms läget av med respektive lag hur det är ställt med matchställ. Nedan kommenteras läget per lag.

#### **Div 1**

Kommer troligen att få ett ställ från Anders Paulssons lag, återkommer om komplettering.

#### **Kenneths lag**

Ärver troligen ovanstående lags dräkter.

#### **Johnny o Christoffers lag**

Behöver kompletteras

#### **Mattias lag**

Kompletterar befintligt ställ

#### **Flickor/dam äldre än 05**

Kompletterar befintligt ställ

#### **F05**

Kompletterar befintligt ställ

#### **P05**

Kompletterar befintligt ställ

#### **Fridas lag**

Kompletterar befintligt ställ

#### **P06**

Kompletterar befintligt ställ

#### **Jonas o lag**

Behöver ett nytt ställ

#### **P07**

Kompletterar befintligt ställ

#### **Eva o Saras lag**

Behöver ett nytt ställ

#### **Markus**

Behöver ett nytt ställ

## **Magnus lag**

Ärver det vita stället av Sara o Eva

Summerat så uppdras Jonas M o Kenneth B att inhandla tre nya ställ samt hjälpa till med komplettering. Alla Ledare som behöver komplettera sina matchställ lämnar in **skriftligt** vad som behövs till ovanstående.

## **§ 6 Års planering**

Planeringen för året går igenom och diskuteras. Viktiga punkter som lyftes extra:

- laget.se skall användas och uppdateras med spelar och föräldrauppgifter.
- En stor försäljning skall ske under året och det blir "New body" som gäller och inget lag får under året sälja detta som så kallad egen försäljning.

## **§ 7 Hemsida**

Ungdomssektionen har en egen sida på laget.se. Kolla in den och om ni undrar över något eller vill ha hjälp kontakta Jonas O eller Frida.

## **§ 8 Klubbhuset**

Klubbhuset tar nu fram en ny overall och det är viktigt att denna info når föräldrarna så de blir medvetna om detta i fall de planerar att köpa overaller. Klubbhuset vill komma hit och visa upp sina varor som de har till försäljning. Sektionen återkommer i frågan med tid och plats.

## **§ 9 Ensamkommande**

Det har kommit förfrågningar om att vi ledare skall skriva intyg om vilken ålder vissa av våra spelare har. **Skriv inga intyg angående detta då det inte ligger i vår roll att handha sådana frågor.**

## **§ 10 Träningstider**

När det gäller träningstider så kan vi konstatera att det kommer att bli trångt på Bergslätt i sommar. Sektionen kommer att ta upp frågan igen på kommande möte men fram till dess så vill vi att man mailar Pär vilka önske tider man har för sitt lag.

## **§ 11 Övriga frågor**

- Hur kommer medlemsavgiften och spelaravgiften att tas upp i år? Sektionen återkommer i frågan.
- När det gäller boll-förrådet så skulle man kunna dela upp det i åldersgrupper.
- 26/2 målvaktsskola i Bäckefors 6-12 år (två spelare per lag får åka)
- 12/3 Målvaktstränarutbildning 13-19 år Klockan 10-12
- 7 mars seriemöte i Mellerud. Meddela Pär vilka som vill åka med. Viktigt att skicka med uppgifter om men ej kan delta.

## **§ Tid för nästa möte**

Sektionen återkommer med tid och datum

Sektionens ständige sekreterare  
Jonas M